
Protokół Nr XLIV/22 

 

z obrad XLII sesji Rady Miasta Siemiatycze, 

która odbyła się w sali Siemiatyckiego Ośrodka Kultury 

w dniu 30 grudnia 2022 roku 

 

Obrady XLIV sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 12:40 zakończyły 

zaś o godzinie 13:40.  

 

W obradach XLIV sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 11, według załączonej do 

protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na XLIV sesji: 

1. Melania Grygoruk 

2. Tomasz Jakowiuk 

3. Antoni Kosieradzki 

4. Jerzy Korowicki 

5. Katarzyna Nayda 

6. Paweł Onieszczuk 

7. Jerzy Roszczenko 

8. Łukasz Rybałtowski 

9. Igor Śnieżko 
10. Marcin Usakiewicz 

11. Agnieszka Monika Zalewska 

 

Radni nieobecni na XLIV sesji: 
1. Marek Bogucki 

2. Katarzyna Jarocka 

3. Igor Mironkiewicz 

 

 

 

Do punktu 1 - otwarcie obrad. 

Obrady XLIV sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 30 grudnia 2022 r. otworzyła 

Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Zalewska. Przewodnicząca na wstępie powitała 

wszystkich obecnych na XLIV sesji Rady Miasta. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Przewodnicząca Rady dodała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, nagrania udostępniane są w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze.  

 

Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję. Dodała, że sesja będzie prowadzona zgodnie z przesłanym porządkiem obrad. 

 

1) otwarcie obrad; 

2) przedstawienie porządku obrad; 

3) przyjęcie protokołu z obrad XLII sesji Rady Miasta; 



4) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami; 

5) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Miasta Siemiatycze na lata 2023-2030"; 

6) podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Siemiatycze położonej wzdłuż ul. 

Zachodniej; 

7) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Miasto Siemiatycze 

zadań zarządcy dodatkowych jezdni planowanych do wybudowania w ramach inwestycji 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad pn. "Budowa drogi ekspresowej S19 na 

odcinku Malewice - Chlebczyn"; 

8) podjęcie uchwały w sprawie określenia dopłaty do ceny za zbiorowe odprowadzenie 

ścieków w mieście Siemiatycze; 

9) podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia 

regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Miasta Siemiatycze; 

10) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi; 

11) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 r.; 

12) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 2023 r.; 

13) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Siemiatycze na 

lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 – 2036; 

14) wolne wnioski; 

15) zakończenie obrad. 

 

Do punktu 3 – przyjęcie protokołu z obrad  XLII sesji Rady Miasta. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z XLII sesji Rady Miasta wyłożony jest na 

stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do niego uwagi uzna się go za 

przyjęty.  

Do punktu 4 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady odczytała opinię Związków Zawodowych na temat podejmowanych 

uchwał, z której wynika że NSZZ Solidarność uwag nie wnosi uwag.  

Do punktu 5 - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych miasta Siemiatycze na lata 2023 – 2030”. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani Ewa Romaniuk, 

zapytała czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania? 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

„Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych miasta Siemiatycze na lata 2023 – 2030”, 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 



Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIV/283/22 –Załącznik Nr 3 

 

Do punktu 6 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Siemiatycze położonej wzdłuż 

ulicy Zachodniej. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwała była wyjaśniona na komisji przez Panią 

Hannę Czmut. Zapytała czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania? 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Siemiatycze położonej wzdłuż ulicy Zachodniej, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 



zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
nieobecny 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIV/284/22 –Załącznik Nr 4 

Do punktu 7 – podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez miasto 

Siemiatycze zadań zarządcy dodatkowych jezdni planowanych do wybudowania w 

ramach inwestycji Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad pod nazwą 

"Budowa drogi ekspresowej S19 na odcinku Malewice - Chlebczyn" 

Przewodnicząca Rady powiedział, że uchwałę na Komisji wyjaśnił kierownik Krzysztof 

Leszczyński. 



Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na przejęcie przez miasto Siemiatycze zadań zarządcy dodatkowych jezdni 

planowanych do wybudowania w ramach inwestycji Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad pod nazwą "Budowa drogi ekspresowej S19 na odcinku Malewice - Chlebczyn", 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
nieobecny 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIV/285/22 –Załącznik Nr 5 

 

Do punktu 8 – podjęcie uchwały w sprawie określenia dopłaty do ceny za zbiorowe 

odprowadzanie ścieków w mieście Siemiatycze. 

 



Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówił Kierownik Krzysztof 

Leszczyński. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia 

dopłaty do cen za zbiorowe odprowadzenie ścieków w mieście Siemiatycze, Przewodnicząca 

Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od 

głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
nieobecny 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIV/286/22 –Załącznik Nr 6 

 

Do punktu 9 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenie tekstu jednolitego uchwały w 

sprawie ustalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

dla uczniów zamieszkałych na terenie miasta Siemiatycze. 



 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na Komisji omówiła Pani Sekretarz.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie ogłoszenie 

tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie miasta Siemiatycze, 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
nieobecny 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIV/287/22 –Załącznik Nr 7 

 

Do punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 



Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Pawła Onieszczuka o przedstawienie opinii Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Opinia stanowi uzasadnienie do uchwały. 

 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi z uzasadnieniem Komisji, że skarga jest bezzasadna, Przewodnicząca Rady poprosiła 

radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez 

wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
nieobecny 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIV/288/22 –Załącznik Nr 8 

 

Do punktu 11 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 r. 

 



Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały.  

 

Pani Skarbnik powiedziała, ze zwiększenia w planie dochodów o kwotę 523 372,90 zł, w tym: 

- 520 000 zł – zmiana klasyfikacji budżetowej na preferencyjną sprzedaż węgla, zgodnie z 

wytycznymi Ministerstwa Finansów; 

- 372,90 zł - zwiększenie dotacji celowej na zadania zlecone z przeznaczeniem na Kartę 

Dużej Rodziny zgodnie z decyzją Wojewody Podlaskiego; 

- 3 000 zł – otrzymane środki z Funduszu Pracy na finansowanie Asystenta Rodziny. 

Zmniejszenie w planie dochodów o kwotę 520 000 zł, zmiana klasyfikacji budżetowej na 

preferencyjną sprzedaż węgla, zgodnie z wytycznymi Ministerstwa Finansów. 

Zwiększenie w planie wydatków o kwotę 321 372,90 zł, w tym: 

- 200 000 zł – zmiana klasyfikacji budżetowej na preferencyjny zakup węgla, zgodnie z 

wytycznymi Ministerstwa Finansów; 

- 83 700 zł - zwiększenie planu wydatków na funkcjonowanie Urzędu Miasta - 

wynagrodzenia i zakup usług; 

- 34 300 zł - zwiększenie planu wydatków Szkole Podstawowej Nr 1; 

- 372,90 zł – przeznaczenie środków zgodnie z decyzją Wojewody Podlaskiego; 

- 3 000 zł – rozdysponowanie środków na opłacenie Asystenta Rodziny. 

Zmniejszenie w planie wydatków o kwotę 318 000 zł, w tym: 

- 11 000 zł - zmniejszenie planu wydatków Przedszkolu Nr 1 i Nr 5; 

- 25 000 zł - zmniejszenie planu wydatków szkole Podstawowej Nr 3; 

- 40 000 zł - zmniejszenie planu wydatków Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej; 

- 200 000 zł – zmiana klasyfikacji budżetowej na preferencyjny zakup węgla, zgodnie z 

wytycznymi Ministerstwa Finansów; 

- 10 000 zł - zmniejszenie planu wydatków Żłobkowi Nr 2; 

- 30 000 zł – zmniejszenie planu dotacji SOK.  

 Pani Skarbnik dodała, że został zmieniony załącznik dotacyjny i budżet dostosowano do 

wprowadzonych zmian. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jakieś pytania do tej uchwały. 

 

Radni pytań nie zgłosili.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na 2022 r. Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są 

„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 



5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
nieobecny 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 ‘za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIV/289/22 –Załącznik Nr 9 

 

Do punktu 12 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Siemiatycze na 

2023 rok. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

 Pani Skarbnik powiedziała, że projekt budżetu został przyjęty Zarządzeniem Burmistrza 14 

listopada i poddany opiniowaniu Regionalnej Izbie Obrachunkowej i Komisji Finansów i 

Budżetu i po modyfikacja przedstawia się następująco: 

- dochody budżetu miasta Siemiatycze w wysokości 73 336 186 zł, z czego dochody 

majątkowe w wysokości 14 982 500 zł; dochody bieżące w wysokości 58 353 686 zł, w tym 

dochody na zadania zlecone 6 108 111 zł; 

- wydatki budżetu miasta w wysokości 73 748 094 zł, z czego wydatki majątkowe 15 148 000 

zł, wydatki bieżące 58 600 094 zł, w tym na zadanie zlecone 6 108 111 zł. 

W budżecie miasta tworzy się rezerwy ogółem w wysokości pół miliona złotych, w tym 

rezerwę ogólną 378 000 zł i rezerwę na zarządzanie kryzysowe 122 000 zł. 

Ustala się deficyt budżetowy w kwocie 411 908 zł, który zostanie pokryty przychodami 

wynikającymi z rozliczenia niewykorzystanych środków unijnych z 2022 r. 

Ustala się łączną kwotę przychodów budżetu w wysokości  1 411 908 zł i łączną kwotę 

rozchodów budżetu w wysokości jednego miliona. Pani Skarbnik przedstawiła najistotniejsze 

dochody i wydatki planowane w 2023 r: 

- sprzedaż węgla po cenach preferencyjnych  - 400 tys. zł; 

- gospodarka mieszkaniowa – planowane dochody do pozyskania – 405 ty. zł; 

- wpływa z podatków lokalnych i skarbowych osób prawnych – 8 040 000 zł; 

-  wpływ z podatków lokalnych i skarbowych od osób fizycznych – 5 702 000 zł; 



- wpływ z innych opłat w tym koncesji alkoholowych – 1 030 000 zł; 

- udział w podatki PIT i CIT – 12 718 438 zł; 

- wpływ z dotacji i opłat przedszkolnych  - 1 143 150 zł; 

- wpływ z dotacji i usług Pomocy Społecznej – 1 772 000 zł; 

- wpływ z opłat za żłobki – 430 000 zł; 

- wpływ z opłat z zakresu Gospodarki Komunalnej w tym opłat za śmieci – 3 503 251 zł; 

- wpływ z usług obiektów sportowych 1 300 100 zł. 

Dochody majątkowe: 

- dotacja z Polskiego Ładu na rewitalizację zalewów – 4 200 000; 

- sprzedaż nieruchomości miejskich – 1 777 500; 

- dotacje na inwestycje w oświacie, w tym Polski Ład – 5 180 000; 

- dotacja z Polskiego Ładu na gospodarkę komunalną – 3 325 000; 

- refundacja wydatków poniesionych w roku 2022 na rewitalizację miasta – 50 000 zł; 

Najistotniejsze wydatki roku przyszłego: 

- transport i łączność – 1 034 000 zł, w tym inwestycje drogowe – 503 000 zł,  

- turystyka  - 5 029 000 zł (rewitalizacja terenów nabrzeży); 

- informatyka – 411 908 zł (kontynuacja realizacji projektu z roku ubiegłego „Cyfrowa 

Gmina”; 

- administracja publiczna, Rada Miasta i promocja – 6 211 200 zł; 

- ochotnicza Straż Pożarna i obrona cywilna – 121 500 zł; 

- obsługa długu – 1 000 200 zł; 

- rezerwy i różne rozliczenia – 586 100 zł; 

- oświata i wychowanie – 29 609 277 zł, w tym na inwestycje w ramach Polskiego Ładu – 

5 339 000 zł; 

- ochrona zdrowia – 650 000 zł; 

- pomoc społeczna – 4 897 062 zł; 

- rodzina – 2 240 838  zł; 

- gospodarka komunalna i ochrona środowiska – 8 725 498 zł, w tym inwestycje w ramach 

Polskiego Ładu – 4 010 000 zł; 

- kultura i ochrona Dziedzictwa Narodowego – 2 150 000 zł; 

- kultura fizyczna – 3 869 000 zł. 

Zadania zlecone skierowane przez Urząd Wojewódzki: 

- administracja publiczna – 308 200 zł; 

- rejestr  wyborców – 3 011 zł; 

- ochrona zdrowia – 1 900 zł; 

- pomoc społeczna – 378 000 zł; 

- rodzina, czyli wypłata świadczeń rodzinnych – 5 417 000 zł. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania? 

 

- radny Onieszczuk powiedział, ze chciałby wyrazić swoją opinię o budżecie, uważa że jest to 

bardzo ambitny budżet i zapewne ciężki do realizacji. Radny dodał, ze współpracuje już 

trochę lat z Panem Burmistrzem i Panią Skarbnik i uważa że uda się to wszystko zrealizować. 

Radny dodał, że bardzo cieszą go  ambicje jakie jak „rewitalizacja nabrzeża zalewu Nr 1” i 

wielka szkoda że ulica Plażowa nie będzie już teraz realizowana. Radny dodał, ze inwestycja 

adaptacji dawnej szkoły podstawowej nr 2 jest ambitnym projektem. Radny zachęcił 

wszystkich do opowiedzenia się na „tak” za budżetem. Radny też dodał, ze świetną 

inwestycją jest poprawa efektywności oczyszczalni ścieków, o której Burmistrz wspomniał w 

sprawozdaniu. Dodał, że zalewy są taką naszą „perłą w koronie” i jak jeszcze zostanie 



rozebrany budynek nad zalewem, a są takie plany to będzie to wszystko wyglądało bardzo 

dobrze.  

- Pani Skarbnik powiedziała, że Pan Burmistrz i my wszyscy na pewno dołożymy wszelkich 

starań, że zrealizować te zadania a zapewne Państwo radni nam w tym pomogą. 

- Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że podziela opinię radnego Pawła Onieszczuka, że 

są to fajne i potrzebne inwestycje, jednak będzie to trudny rok i ciężko będzie spiąć budżet. 

Wiceprzewodniczący dodał, że jego zdaniem trzeba będzie zejść z jakiś inwestycji i w jego 

ocenie Inkubator Przedsiębiorczości jest ta inwestycją, z której można zrezygnować. 

 

- Burmistrz powiedział, że też nie jest zwolennikiem Inkubatora Przedsiębiorczości, ale 

jeszcze poczekamy na ostatnie rozstrzygnięcie, może będzie dobra cena, jeśli nie to na pewno 

będziemy z niego rezygnować. Burmistrz dodał, ze przedsiębiorczość nie tylko w 

Siemiatyczach ale również w całym kraju na bardzo trudne warunki. W miesiącu grudniu 7 

osób zamknęło swoje działalności w naszym mieście. Burmistrz dodał, ze przedsiębiorcy 

mają bardzo ciężko, płacą wysokie podatki. W wielu miastach podatki zostały podniesione do 

maksymalnej wysokości, u nas Rada podniosła podatki o 8%, co jest ukłonem w stronę 

lokalnych przedsiębiorców.   

Burmistrz podziękował radnemu Pawłowi za uwagi, dodał, ze ciężko jest się pogodzić z tym 

że nie ma pieniędzy, a my nie jesteśmy przygotowani do siedzenia. Burmistrz dodał, ze 

miasto pozyskiwało bardzo duże środki zewnętrzne i cały czas je pozyskujemy. Burmistrz 

dodał, że jest zwolennikiem zadłużenia się jeśli jest możliwość pozyskania środków na 

inwestycje, bo te czasy na dofinansowania zapewne się skończą, jak np. Narodowy Fundusz 

Ochrony Środowiska kiedyś dawał pieniądze, teraz już tylko udziela pożyczek na niskich 

kredytach. Burmistrz stwierdził, że jeśli jest okazja to trzeba jak najwięcej korzystać, 

budować i robić. Burmistrz powiedział, że na pewno trafią się inwestycje, które warto będzie 

zrobić, bo będzie dobre dofinansowanie.  

Burmistrz powiedział, ze największe wydatki są na oświatę i wystarczy zamknąć jedną szkołę 

w mieście i  mamy 4 miliony oszczędności. Kiedyś w jednej szkole, Szkole Podstawowej Nr 

3 uczyło się 1600 dzieci, obecnie w oby szkołach uczy się 1000 dzieci. Burmistrz powiedział, 

ze trzeba zacisnąć pasa i przetrwać jakoś ten rok. Bardzo dobrze wykorzystaliśmy lata lepsze, 

powstało wiele inwestycji, pozyskaliśmy bardzo dużo środków i mamy tylko 15 milionów 

zadłużenia na 70 milionów budżetu. Burmistrz dodał, że jesteśmy elastyczni i umiemy się 

dostosować do rzeczywistości i będziemy robili wszystko, żeby mieszkańcy naszego miasta 

czuli się pewnie i bezpiecznie, ale będziemy starali się również nadal rozwijać nasze miasto. 

Burmistrz dodał, że była tu mowa o hotelu „Marwill” i chciał powiedzieć że rozbiorą 

budynku już trwa. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

budżecie miasta Siemiatycze na 2023 r. Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 

zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek nieobecny 



3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
nieobecny 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 ‘za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIV/290/22 –Załącznik Nr 10 

Burmistrz podziękował radnym za zaufanie i  uchwalenie budżetu. 

 

Do punktu 13 – podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta 

Siemiatycze na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2023-2036.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o kilka słów wyjaśnień.  

 

Pani Skarbnik powiedziała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa miasta Siemiatycze została 

dostosowana do 2022 roku, zostały w niej zawarte przewidywane dochody i wydatki roku 

bieżącego. W zakresie 2023 roku została dostosowana do poziomu przyjętego przed chwilą 

budżetu. Natomiast spłata zobowiązań została wydłużona o jeden rok, do 2036, pierwotnie 

była do 2035, gdyby doszło do ewentualnej emisji obligacji, która jest zawarta w budżecie 

2023 roku czy zaciągnięcia kredytu to spłata nastąpiłaby w roku 2036 w wysokości 1 miliona 

zł. Pozostałe pozycje nie uległy zmianie.  

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej miasta Siemiatycze na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i 

spłat zobowiązań na lata 2023-2036. Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 



zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
nieobecny 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 ‘za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIV/291/22 –Załącznik Nr 11 

 

Do punktu 14 – wolne wnioski. 

  

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

- radna Grygoruk pogratulowała Pani dyrektor Siemiatyckiego Ośrodka Kultury, która została 

odznaczona Odznaką Honorową Województwa Podlaskiego za działania na rzecz 

upowszechniania i rozwoju kultury, zwłaszcza tradycji i kultury Województwa Podlaskiego.  

- Radny Korowicki zwrócił się z prośbą o uprzątnięci chodnika przy ulicy Bartosza 

Głowackiego za cmentarzem z zeschłych, zgniłych liści. 



Radny zgłosiła też, że na ulicy świętojańskiej na zakręcie zostały zniszczone barierki 

ochronne i zwrócił się z prośbą o jak najszybsze naprawienie. 

- Burmistrz powiedział, że barierki na ulicy Świętojańskiej będą naprawione jeszcze dzisiaj. 

Jeśli chodzi o ulicę Głowackiego to jest to droga powiatowa i zostanie to zgłoszone do 

Zarządu Powiatu o uprzątnięcie tych liści, ewentualnie wyślemy naszych ludzi.  

- Wiceprzewodniczący Rady Miasta Siemiatycze zwróciła się z zapytaniem do Prezesa 

Spółdzielni Mieszkaniowej z zapytaniem o podwyżki czynszów. Mieszkańcy proszą też o 

informację z czego wynika duża różnica w wysokości czynszu w obrębie jednego bloku i tego 

samego metrażu mieszkania? 

- Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej powiedział, ze podwyżka styczniowa wynika z powrotu 

podatku VAT do 23%, od kwietnia wzrośnie stawka eksploatacyjna, ponieważ wzrasta 

podatek od nieruchomości oraz wzrost ceny za energię elektryczną. Firmy sprzątające też 

zwróciły się o podwyżkę. Wzrost opłat będzie się wahał od 10 do 30 gr za m². Prezes 

powiedział, ze wzrost o który radny pytał wynika od wielkości zużycia mediów. 

- Wiceprzewodniczący zapytał czy opłata za media nie jest liczona oddzielnie? Jeśli mieszka 

więcej osób to wyższa jest opłata za zużycie wody czy nieczystości. Ale chodzi o opłatę za 

czynsz za metraż mieszkania, z czego wynikają zróżnicowania? 

- Prezes Spółdzielni powiedział, że zależy od tego ile mieszkańcy zużyją wody. 

- Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Burmistrza wyjaśnienie problemów z 

tym dachem na amfiteatrze, dodał, że za pośrednictwem Facebooka Burmistrz wyjaśniał, ale 

była dość słaba słyszalność i zapytał czy można to przedstawić jeszcze raz. 

- Burmistrz powiedział, że nie ma tam żadnego problemu z tym dachem, amfiteatr zbudowany 

jest w takiej konstrukcji, że dach zaprojektowany jest na okres wiosenny i letni, natomiast na 

zimę musi być zdejmowany. Zaplanowane było, że 9 stycznia firma  miała ten dach zdjąć. 

Chcąc uniknąć zdejmowania i zakładania dachu zleciliśmy firmie projektowej zrobienie 

projektu na rodzaj takich podpórek, które na okres zimowy będą podpierać ten dach, żeby 

wytrzymał obciążenie śniegu. 9 grudnia jeszcze przed całą aferą mieliśmy projekt na 

zrobienie podpórek i teraz czekamy na wszystkie pozwolenia i decyzje. Czekając na zdjęcie 

dachu postawiliśmy takie słupki jak w tym projekcie, żeby dokładnie wszystko wymierzyć i 

dopasować. Jednak zdarzyło się, że jakiś mieszkaniec złożył donos do Nadzoru 

Budowlanego, myśląc że coś się stało, że konstrukcja się wygięła. Nadzór Budowlany 

przyszedł bojąc się chyba jakiejś opinii publicznej i na wszelki wypadek zamknął i 

zobowiązał nas do zrobienia ekspertyzy. Zleciliśmy tą ekspertyzę i sprawa będzie zamknięta. 

Burmistrz dodał, że jest to już element kampanii wyborczej, żeby pokazać co źle zrobiliśmy. 

Burmistrz dodał, ze nawet gdyby było coś tam źle to jest przecież 5 letnia gwarancja 

wykonawcy. Burmistrz dodał, że nic z amfiteatrem się nie dzieje, nadal stoi. Nadzór 

budowlany zlecił nam wykonanie ekspertyzy, po to żeby mieć jakieś zabezpieczenie na takie 

donosy. Burmistrz też zaapelował do mediów o bardziej profesjonalne podejście, a nie 

szukanie sensacji. 

- Radny Korowicki zapytał o to jaki jest koszt zdjęcia i zamontowania dachu na amfiteatrze? 

- Burmistrz powiedział, ze jeszcze czekamy na taką informację, ale będzie to kilkanaście 

tysięcy złotych. 

- Radny Korowicki powiedział, ze dobrze że mamy czujnych mieszkańców. 

- radny Onieszczuk zapytał Burmistrza o to czy ktoś zwrócił się do Burmistrza z zapytanie o 

amfiteatr, czy od razu złożył donos do Nadzoru Budowlanego? Złożenie donosu bez 

zapytania o co chodzi naraża nas wszystkich na niepotrzebne koszty. 

- Radna Grygoruk powiedział, ze nie zapominajmy że działa też aplikacja „Naprawmy to” i 

tam można zgłaszać takie sprawy.  

- Burmistrz powiedział, ze nikt się do nas nie zgłosił z zapytaniem na jakiej zasadzie to 

funkcjonuje. 



- Radny Jakowiuk zapytał o jakość węgla, który można kupić po cenach preferencyjnych, bo 

słyszał różne opinie. Radny zapytał też o to czy tego węgla nie zabraknie? Radny zapytała tez 

o to czy są jakieś pomysły na Szkołę Muzyczną jak będzie przeniesiona? 

- Burmistrz odpowiedział, że węgiel był z Kolumbii a teraz jest z Kazachstanu i jeśli chodzi o 

jakość to zastrzeżeń nie było, jedyna zastrzeżenie że był troszkę za drobny i jeśli ktoś miał 

rzadsze ruszty to mógł przelatywać przez nie, a jeśli chodzi o kaloryczność to zastrzeżeń nie 

było. Burmistrz dodał, ze węgla nie zabraknie, przywożony jest z Bielska Podlaskiego i ilość 

dopasowana jest do zamówień mieszkańców. 

Jeśli chodzi o Szkołę Muzyczną to planowane jest przeniesienie szkoły już od września. 

- Radna Melania Grygoruk zapytała jeszcze o to czy zwiększa się liczba subskrybentów 

systemu powiadamiania sms w mieście, ostatnio jak była ślizgawica to były komentarze, że 

nikt nie wiedział, nie było żadnych powiadomień z Rządowego Centrum Bezpieczeństwa. 

Radna dodała, że ma subskrypcję naszych miejskich powiadomień i otrzymała takie 

ostrzeżenie. Radna zaapelowała do mieszkańców o zapisanie się do systemu powiadomień w 

mieście. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o udzielenie odpowiedzi Pana Jarka. 

- Pan Jarosław odpowiedział, że liczba subskrybentów nie rośnie, część mieszkańców się 

dopisuje, część wypisuje. Na subskrypcję można zapisać się poprzez stronę internetową, bądź 

w Urzędzie Miasta, można też wybrać rodzaj powiadomień np. imprezy masowe, ostrzeżenia 

meteorologiczne czy wydarzenia. 

- Wiceprzewodniczący Rady powiedział, ze chciałby jeszcze dodać dwa słowa odnośnie 

wydarzeń, które miały miejsce na sesji , tego zgłoszenia, że któryś z radnych był pod 

wpływem alkoholu. Wiceprzewodniczący powiedział, że wszyscy radni zostali przebadani i 

nikt nie był pod wpływem alkoholu, a zgłoszenie było bezpodstawne. Dodał, że służby się 

tym zajęły i ma nadzieję że ta osoba, zostanie ukarana. Wiceprzewodniczący dodał, że to 

była, jest i będzie trzeźwo myśląca Rada.  

 

- Przewodnicząca Rady powiedziała, ze jest to jeszcze czas świąteczny i w związku z tym 

złożyła życzenia świąteczne i noworoczne.  

 

Do punktu 15 - zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 30 grudnia 2022 r. 

Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 13:40. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 

 

Monika Mazur       Agnieszka Zalewska 


